
Foreninsens beretnins for 2013

Det har været et stille år hvad angår arbejdet i bestyrelsen.

Vinteren var lang, frosten slap først engang i midten af april 2013. Det gav vores

snerydder lidt udfordringer. Derfor holdt vi et møde med Kildebrøndegårds

grundejerforening om at finde et andet firma der kunde gøre det bedre og måske

billiger. Vores gartner Bjarne Friis har lavet et samarbejde med entreprenør Jan

Nielsen, og de kom med et tilbud om at salte og rydde sne for begge

grundejerforeninger. Efter lidt forhandlinger med dem, blev vi enige om at lave en

kontrakt med dem. Det har været meget svært at bedømme dem, da vinteren i

denne sæson er udeblevet.

Vi har fået fældet nogle store grantræer på vores fællesareal, som stod meget tæt

op af en af vores beboers have. Vi vil i bestyrelsen se om der skal plantes nogle nye

træer i området.

Årets driftsresultat viser et overskud på kr. 23.840 og da der ikke forventes

væsentlige stigninger i vore udgifter de første par år, fremlægger bestyrelsen et

budget for 20t5, hvor kontingentet fastholdes på kr. 2.200.

Bestyrelsen vil i lØbet af foråret kontakte de beboere, som har meget svært ved at få

deres hække og træer klippet og skåret ned, ud mod fælles stier og veje. I kan læse

på vores hjemme side, omkring regler vedrørende træer og hække.

www.birkelyparken.dk

Carina Christensen har trukket sig fra bestyrelsen. Suppleant til bestyrelsen Julie

Ketager-Møller fra no. 82 har overtaget Carinas plads i bestyrelsen.

Med venlig hilsen
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